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Protokół 16/21 
z posiedzenia Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 

w dniu 24 lutego 2021 roku 
    
Na ogólną liczbę 13 członków Komisji w posiedzeniu uczestniczyło 9. Na sali 
konferencyjnej obecnych było 8 radnych (lista obecności w załączeniu), natomiast 
radny Tadeusz Kowalewski przedstawił opinie i uwagi do proponowanych w porządku 
posiedzenia punktów drogą  mailową, na co zezwala art.15zzx ustawy z dnia 2 marca 
2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 
wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw. 

Nie uczestniczyli: 

- Radna Agnieszka Białobrzewska 

- Radna Marianna Jóskowiak 

- Radny Zbigniew Prosiński 

- Radny Piotr Serdyński 

Obrady otworzył  Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski, zapoznając się 
z listą obecności stwierdził prawomocność posiedzenia i powitał zebranych. Stwierdził, 
że radni otrzymali proponowany porządek posiedzenia i zwrócił uwagę, że punkt  
2. „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok 
w działach merytorycznie podległych Komisji- druk nr 573, 573A będzie   
z autopoprawką. 

Komisja nie zgłosiła więcej uwag i przyjęła następujący porządek dzienny: 

1. Przyjęcie protokołu nr 15/21 z dnia 26 stycznia 2021 roku. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok  
w działach merytorycznie podległych Komisji - druk nr 573,573A z autopoprawką 

3. Informacja o zgrupowaniach, obozach sportowych organizowanych przez UKS-y, 
kluby sportowe dotowane przez miasto Łomża podczas ferii zimowych 2021 r. – druk 
nr 567 

4. Informacja Prezydenta Miasta o działalności Centrum Organizacji Pozarządowych 
– druk nr 566 

5. Analiza organizacji i  finansowania Noclegowni i Ogrzewalni w Łomży – druk 576 

6. Informacja o wykorzystaniu środków z dotacji miejskiej przyznanej  
na funkcjonowanie „Hospicjum” p.w. Św. Ducha Dom Opieki Hospicyjnej – druk 575 

7. Strategia promocji/rozwoju sportu łomżyńskiego – ustalenie celów/głównych 
założeń dokumentu, harmonogramu oraz zakresu prac, zespołu tworzącego oraz 
monitorującego dokument. – druk 578 

8. Sprawy różne i wolne wnioski. 
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Ad.1 

Przyjęcie protokołu nr 15/21 z dnia 26 stycznia 2021 roku.. 

Komisja nie zgłosiła uwag i przyjęła  protokół nr 15/21 z dnia 26 stycznia 2021 roku. 

 

Ad 2  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok w 

działach merytorycznie podległych Komisji - druk nr 573,573A z autopoprawką 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  poprosił o pytania i uwagi. 

Pani Elżbieta Parzych- Skarbnik Miasta zwróciła uwagę, że największa zmiana 

dotyczy 300 tys. zł na zadaszenie kortu tenisowego.  

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  poprosił Dyrektora MOSiR  

o wyjaśnienie dotyczące kortów tenisowych. Dodał, że wczoraj na Komisji Finansów 

padało wiele pytań i zastrzeżeń, w związku z tym chciałby, żeby ta sprawa została 

wyjaśniona. Wie, że 460 osób popisało się pod petycją do Pana Prezydenta Miasta  

o zadaszenie kortów, obiektu MOSiR na stadionie. 

Pan Andrzej Modzelewski – Dyrektor MOSiR stwierdził, że tak jak Pan 

Przewodniczący powiedział, do miasta wpłynęła ta informacja, jest dostępna  

w Urzędzie Miasta, ponad 400 podpisów osób, które prosiły o budowę takich kortów  

w Łomży. W zasadzie te osoby wskazały miejsce na ulicy Katyńskiej. Okazało się,  

że to miejsce tam jest już zagospodarowane, więc z jego strony padała propozycja, 

żeby to zadaszenie wybudować na już istniejących kortach na stadionie miejskim  

w Łomży. Jego zdaniem ta inwestycja będzie dużo tańsza, bo nie musimy budować 

kortów. Wykorzystujemy to samo miejsce, oszczędzamy miejsce, a wiemy, że na 

Katyńskiej te miejsca są bardzo wartościowe. Odnosząc się do głosów, że będzie  

z tego korzystała ograniczona liczba osób, stwierdził, że przygotował projekt kortów  

i wstępną kalkulację, opisał jak wygląda sytuacja z zapotrzebowaniem na te korty  

( pismo w załączeniu do protokołu). Zwrócił uwagę, że Łomża jako miasto 60 tysięczne, 

jest jednym z nielicznych miast tej wielkości, które nie posiada krytych kortów. Oni jako 

ośrodek sportu by się w to nie angażowali do tego stopnia, gdyby w Łomży 

funkcjonowały takie korty, chociażby, żeby funkcjonowały komercyjnie.  Niestety żaden 

z przedsiębiorców się nie zdecydował na taką inwestycję, więc uważa, że to jest jak 

najbardziej zasadne, tym bardziej, że z kalkulacji finansowych, analizy 

zapotrzebowania wynika, że korty jako nieliczne z obiektów sportowych, którymi 

zarządzają będą obiektem dochodowym, a na pewno będą się finansowały, tym 

bardziej jeżeli będą zlokalizowane na stadionie, gdzie nie będzie wymagane 

dodatkowe zatrudnienie. Nie ukrywa, że w Łomży przydałyby się jeszcze dodatkowe 

korty, bo zapotrzebowanie na ten sport wciąż rośnie i myśli, że te jedne korty nie 

zaspokoją tu zapotrzebowania. Odnosząc się do sugestii, że będzie korzystał tylko 

jeden klub, stwierdził, że przegotowali „bardzo wstępny” projekt cennika, gdzie opisali, 

że dla klubów sportowych będą oddzielnie przeznaczone tylko 3 godziny, pozostałe 

godziny poranne od 8 do 12 będą, to wstępny projekt, będą przeznaczone dla szkół  

i też będzie to po cenie eksploatacyjnej. Ta cena została określona na 15 zł za godzinę. 
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Radny Mariusz Tarka poprosił, żeby powstał regulamin, żeby mieszkańcy mieli 

możliwość korzystania z tych kortów. Podkreślił,  że na basenie jest ta sama sytuacja 

czyli są godziny na instruktaże, na te szkółki, natomiast dla mieszkańców tych torów 

do pływania pozostaje niewiele. 

Radny Marcin Dębek poprosił Dyrektora MOSiR o informację w jakiej kondycji 

technicznej są te korty. 

Pan Andrzej Modzelewski – Dyrektor MOSiR stwierdził, że te korty funkcjonują już 10 

lat, była renowacja ponieważ one tam istniały od lat. Dodał, że przy takiej inwestycji 

przydałoby się przynajmniej wymienić czy odnowić tę nawierzchnię, z tym, że to już 

nie będzie duży koszt, w granicach kilkudziesięciu tysięcy. 

Radny Andrzej Podsiadło poprosił o uzasadnienie różnicy w cenie, od klienta 

indywidualnego 50 zł za godzinę, od klubu tenisowego 40 zł, skąd ta różnica. 

Pan Andrzej Modzelewski – Dyrektor MOSiR wyjaśnił, że oni taką zasadę stosują przy 

wszystkich cennikach. Wynika to głównie z tego, że w klubach tenisowych z obiektów 

korzystają dzieci i młodzież. Taka zasada panuje również przy wynajęciu stadionu. 

Tam dysproporcja tej różnicy jest jeszcze dużo większa, tutaj jest to tylko 10 zł, więc 

myśli, że i tak ta cena jest dobra  dla nas i klub na tę cenę się zgodził, bo rozmawiali 

już o tym. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski   stwierdził, że kwestie cennika 

 i  innych szczegółów poczekają jak zrobi się zadaszenie, wtedy będą o cenniku 

rozmawiać. 

Więcej pytań Komisja nie zgłosiła. 

Komisja w wyniku głosowania  7 głosami za, przy  1 głosie  przeciw i 1 wstrzymującym  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 

rok w działach merytorycznie podległych Komisji.   

Ad.3 

Informacja o zgrupowaniach, obozach sportowych organizowanych przez UKS-y, 
kluby sportowe dotowane przez miasto Łomża podczas ferii zimowych 2021 r. – druk 
nr 567 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski   poprosił o pytania. 

Komisja nie zgłosiła pytań. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  stwierdził, że informacja została 

przyjęta. 

Ad.4 

Informacja Prezydenta Miasta o działalności Centrum Organizacji Pozarządowych – 

druk nr 566 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski   poprosił o pytania. 

Komisja nie zgłosiła pytań. 
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Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  stwierdził, że informacja została 

przyjęta. 

Ad.5 

Analiza organizacji i  finansowania Noclegowni i Ogrzewalni w Łomży – druk 576 

Pan Wiesław Jagielak – Dyrektor MOPS przedstawił w skrócie informację  dotyczącą 

organizacji i finansowania noclegowni w Łomży, zgodnie  z drukiem nr 576,  

w załączeniu do protokołu. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  poprosił o wypowiedź Pana 

Tadeusza Kurkowskiego – Kierownika Noclegowni dla Bezdomnych. 

Pan Tadeusz Kurkowski – Kierownik Noclegowni dla Bezdomnych podziękował 

Przewodniczącemu Komisji i Radnej Edycie Śledziewskiej, która 8 lat temu miała 

odwagę cywilną powiedzieć przy wszystkich radnych jaka jest sytuacja w noclegowni, 

zadać pytanie, może czasami niewygodne i dlatego publicznie dziękuję radnej Edycie 

Śledziewskiej. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  zaproponował, żeby Pan 

Tadeusz Kurkowski przedstawił sytuację w kilku słowach, a Komisja przekaże pismo  

( w załączeniu do protokołu) do Pana Prezydenta i myśli, że w późniejszym czasie 

będzie spotkanie Pana Prezydenta, Pana Dyrektora i wtedy, w kuluarach sobie 

porozmawiają, bo oni jako radni, mają obowiązek „według tego pisma, które wpłynęło 

do Komisji” przedstawić sytuację. 

Pan Tadeusz Kurkowski – Kierownik Noclegowni dla Bezdomnych podziękował 

wszystkim za to spotkanie, za tę wrażliwość. Następnie przedstawił trudną sytuację 

panującą w Noclegowni dla Bezdomnych (pismo w załączeniu do protokołu). 

Pan Andrzej Stypułkowski –Zastępca Prezydenta Miasta  stwierdził, że padły tu jakieś 

oskarżenia, dlatego też jego zdaniem, właściwym będzie, jeżeli w pierwszej kolejności 

ta sprawa zostanie wyjaśniona w jego gabinecie, ponieważ o tych 

nieprawidłowościach, które zostały tu wskazane, nikt jego nie poinformował.  Zapewnił, 

że wysłucha zarówno Pana Dyrektora, jak też Pana Kierownika i jeżeli dojdą do takich 

ustaleń, że faktycznie coś było nie tak, to na pewno jakieś działania zostaną wdrożone. 

Poprosił o odłożenie dyskusji, a na pewno nie widzi problemu, żeby do tego punktu 

wrócić za miesiąc czy w innym stosownym czasie. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  stwierdził, że na pewno to się 

musi zakończyć u Pana Prezydenta w gabinecie, skoro to pismo wpłynęło do Komisji, 

przekierują to pismo do Pana Prezydenta. 

Pan Wiesław Jagielak – Dyrektor MOPS stwierdził, że noclegownię i ogrzewalnię 

mamy w jednym miejscu. W 2008 roku ogłaszał dwa przetargi, żeby zlecić organizacji 

pozarządowej prowadzenie ogrzewalni. Żadna organizacja pozarządowa się nie 

zgłosiła, a wiec w związku tym ówczesny Prezydent Brzeziński poprosił, żeby Dyrektor 

wpisał w swój statut działalność ogrzewalni i noclegowni. W związku z tym, można było 

utworzyć ogrzewalnię, bo to jest na tym samym terenie. Nie wie czy Pani Skarbnik 

dałaby taką możliwość, żeby zatrudniał dwa razy tyle osób. Jest to po prostu działalnie 

oszczędnościowe, a więc jaki jest problem, że pracownicy noclegowni od czasu do 
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czasu przejdą i zobaczą. On w tym problemu nie widzi. Natomiast jeżeli Pan Kurkowski 

uważa,  że trzeba zgłaszać do prokuratury to  może Pan zgłaszać, na wszystko ma 

wytłumaczenie. 

Radna Edyta Śledziewska  stwierdziła, że widzi, że potrzebna jest konfrontacja i trochę 

większa przestrzeń czasowa, niż ta, którą dysponują dzisiaj, niemniej jednak poprosi 

Pana Prezydenta o zorganizowanie takiego spotkania i zbadanie czy  noclegownia 

rzeczywiście działa zgodnie ze statutem, bo jeżeli jest tak jak zgłasza Pan Kierownik, 

że Noclegownia i Ogrzewalnia  pełni także funkcje, takie jak izba wytrzeźwień  

czy  przyjmowanie osób na kwarantannę, chorych na COVID, albo sprawców 

przemocy, to nie tak widzi realizację zadań noclegowni. Poprosiła Pana Prezydenta  

o przyjrzenie się właśnie pod tym kątem działania tej placówki, czy działa zgodnie ze 

statutem. W jej ocenie, jak przygląda się funkcjonowaniu noclegowni, to noclegownia 

oszczędnie gospodaruje budżetem i środkami i jeśli chodzi o  obszar  na jakim działa 

noclegownia i ogrzewalnia, to też jej zdaniem nieporozumieniem jest, że tam nie ma 

nawet pół etatu sprzątaczki na tak dużą przestrzeń lokalową. Jak spotkali się  

z pracownikami to też wskazywali na niewielkie wynagrodzenie więc w miarę 

możliwości prosiłaby, żeby przyjrzeć się tej sprawie. 

Pan Andrzej Stypułkowski –Zastępca Prezydenta Miasta ponownie zapewnił, że ten 

temat zostanie rozpatrzony i stosowne wnioski, jeżeli takie się pojawią, to na pewno 

zostaną wdrożone takie działania, żeby tę sytuację usprawnić, jeżeli jest taka potrzeba. 

Odnosząc się do  wynagrodzeń stwierdził, że już tydzień temu na Komisji Edukacji 

mieli pismo ze Związku Nauczycielstwa Polskiego i też w tamtym momencie mówił, że 

jeżeli będą podejmowane działania w zakresie zwiększania wynagrodzeń, to będą to 

działania podejmowane w zakresie wszystkich jednostek miasta, dlatego cały czas 

przyglądają się tej sytuacji i na pewno stosowne działania zostaną w tym zakresie 

podjęte, tylko to wymaga czasu, ponieważ jest to temat delikatny i wymaga dogłębnej 

analizy.  

Radny Andrzej Podsiadło stwierdził, że radna Edyta Śledziewska we właściwy sposób 

wskazała te wszystkie mankamenty, on jeszcze by tylko położył nacisk na izbę 

wytrzeźwień, dlatego, że gros tych kłopotów wiąże się z tym, że ta placówka pełni 

funkcję izby wytrzeźwień i ten przypadek chuligański, to właśnie związany jest z tym, 

że ci ludzie tam zatrudnieni nie dysponują środkami nawet dla własnej obrony 

osobistej, żeby przeciwdziałać  takim atakom jakie miały miejsce. Podkreślił, że to jest 

dziwne, że miasto 60 tysięczne nie ma izby wytrzeźwień, tylko pełni tę rolę ta placówka. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  poinformował, że Pan Tadeusz 

Kurkowski zaprosił jego, Panią radną Śledziewską i Pana radnego Podsiadło  

na spotkanie z pracownikami, to miało miejsce z miesiąc temu, zaraz po tym napadzie. 

Oni jako radni poszli na to spotkanie i właśnie tam była taka sytuacja, to co Pan 

Kierownik tu zreferował pokrótce, pracownicy to potwierdzili. Myśli, że to nie do końca 

jest czyjaś wina, tu trzeba się przyjrzeć faktycznie, tak jak Pani radna Śledziewska 

powiedziała zatrudnieniu, całej infrastrukturze tego ośrodka. Jest tak wiele spraw, 

które trzeba naprawić, zrobić porządek. Zwrócił uwagę, że są tam potrzebne 

dodatkowe środki i zasoby ludzkie. Potrzebny jest tam strażnik, który będzie pilnował. 

Poprosił Prezydenta, o zorganizowanie takiego spotkania z Panem Kierownikiem,  

z Panem Dyrektorem i zaproszenie jego, Pani radna wyraża zgodę i Pan radny 
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Podsiadło. Myśli, że wiele spraw wyjaśnią i na pewno dobrze się sytuacja ułoży jeśli 

chodzi o relacje Kierownik-Dyrektor i cała ta sytuacja się dokładnie wyjaśni. 

Pan Tadeusz Kurkowski – Kierownik Noclegowni dla Bezdomnych podziękował za 

wsparcie. Odnosząc się do sprawy koronawirusa, stwierdził, że nie ucieka od 

odpowiedzialności. Jego pracownik bardzo ciężko zachorował. Odnosząc się do 

finansów, poinformował, że w ubiegłym roku na noclegownię mężczyzn i kobiet, 

ogrzewalnię mężczyzn i kobiet, izbę wytrzeźwień przyjęli 1314 osób. Nawet mały 

Zambrów ma w swoich zasobach izbę wytrzeźwień. Oni  wydali 303 tys. w roku 

ubiegłym na całość „od A do Z”. Zrobił taką analizę, „izba wytrzeźwień przy najniższych 

kosztach prowadzenia to w granicach 1,7 mln zł”. Radni mówią o Policji,  

o wartownikach. Policja przyjeżdża teraz bardzo często. On o Policji łomżyńskiej ma 

bardzo dobre zdanie. Podziękował Policji i poprosił, żeby ich zrozumieć. W Suwałkach 

w 2019 r. przeznaczono 656 tys. zł na przeciwdziałanie bezdomności,  w 2020 r. - 680 

tys. zł,  w 2021 - 720 tys. zł. Białystok w 2019 r. to ponad  4 mln plus 2,4 mln zł na izbę 

wytrzeźwień.  Poprosił żeby zobaczyć, że  w Białystoku  to łącznie około 7 mln, u nas 

w tym roku mieliśmy 312 tys. Pan Dyrektor przesunął   z powrotem do budżetu prawie  

9 tys. zł. Podkreślił, że merytorycznie powinni dyskutować we własnym gronie. 

Podziękował za spotkanie i wszystkim radnym za głosy poparcia. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski   stwierdził, że temat został 

potraktowany poważnie. Nie uciekną od tego, żeby zająć się spraw noclegowni. 

Czekają na ruch Pana Prezydenta, żeby zaprosił, zorganizował takie spotkanie i myśli 

że odpowiednio to załatwią. Następnie odczytał prośbę radnego Tadeusza 

Kowalewskiego „o informację na temat wypełniania przez noclegownię funkcji 

ogrzewalni zimą. Jaka jest to skala problemu. Ile osób z tej formy korzysta w czasie 

grudnia i stycznia obecnej zimy i czy w poprzednią zimę też były osoby z niej 

korzystające”.  

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski   poprosił o pisemną odpowiedz 

na pytanie radnego  Tadeusza Kowalewskiego. 

Pan Andrzej Stypułkowski –Zastępca Prezydenta Miasta stwierdził, że to jest pytanie 

dotyczące statystyki, dlatego nie widzi problemu, żeby odpowiedź została udzielona 

na piśmie.  

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski   poprosił o przekazanie takiej 

odpowiedzi wszystkim radnym z Komisji. Następnie poddał pod głosowanie wniosek  

o przekazanie do Pana Prezydenta pisma Pana Tadeusza Kurkowskiego – Kierownika 

Noclegowni dla bezdomnych  

Komisja w wyniku głosowania 8 głosami za, przy braku głosów przeciw  

i wstrzymujących przekazała pismo do  Pana Prezydenta. 

Komisja w wyniku 8 głosami za, przy braku głosów przeciw  

i wstrzymujących przyjęła analizę organizacji i  finansowania Noclegowni i Ogrzewalni 

w Łomży. 

Ad.6 

Informacja o wykorzystaniu środków z dotacji miejskiej przyznanej na funkcjonowanie 

„Hospicjum” p.w. Św. Ducha Dom Opieki Hospicyjnej – druk 575 
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Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  zwrócił uwagę, że „Hospicjum” 

nie jest placówką miasta Łomży. Komisja mogła tylko stwierdzić czy dotacja, którą 

przekazało miasto Łomża została dobrze rozliczona, na tym ich rola się kończy. 

Następnie poprosił o wypowiedź Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia. 

Pan Zbigniew Cybula – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia  stwierdził, 

że dotacja  za 2020 rok została prawidłowo rozliczona. 

Radna Edyta Śledziewska – stwierdziła, że myślała, że sprawą „Hospicjum” zajmą się 

jako Komisja trochę szerzej. Ma wątpliwość czy rzeczywiście mogą odnosić się tylko 

do dotacji, jaką przekazujemy, bo „Hospicjum” jest prowadzone przez stowarzyszenie 

a nadzór nad takim stowarzyszeniem sprawuje Prezydent, więc pytanie czy nie 

należałoby szerzej przyjrzeć się funkcjonowaniu, chodzi o to czy mamy takie 

uprawnienia, chodzi o Prezydenta, który sprawuje nadzór.  

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta stwierdził, że to,  

że Prezydent sprawuje nadzór nie oznacza, że możemy swobodnie rozpatrywać 

działalność każdego stowarzyszenia, bo gdyby Prezydent miał się jeszcze tym 

zajmować, to byłby to ogrom obowiązków i pewnie niejedne pismo w sprawie 

niejednego stowarzyszenia by do nas wpływało, więc formalno-prawnie nie ma 

możliwości ku temu, żeby tematem zająć się w sposób poważniejszy. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  odczytał uwagę zgłoszą przez 

radnego Tadeusza Kowalewskiego: 

„Informacja - druk 575 nie wyjaśnia problemu zasygnalizowanego na ostatniej sesji. 

Co do konfliktu to moim zdaniem ani UM i tym bardziej RM nie mają kompetencji 

nadzorczych. Obecnie organami nadzorczymi fundacji czy stowarzyszeń są: właściwy 

ze względu na zakres działania i cele fundacji minister oraz miejscowo właściwy 

starosta. Gdy jednak statut w tym zakresie milczy, wówczas ministra powinien 

wskazać bezpośrednio sąd rejestrowy (wskazanie powinno znaleźć odzwierciedlenie 

w rejestrze). Uprawienia kontrolne wobec stowarzyszenia, fundacji mają m.in.: 

Państwowa Inspekcja Pracy, Inspekcja Sanitarna, Prokuratura, Urzędy kontroli 

skarbowej, Najwyższa Izba Kontroli, Regionalna Izba Obrachunkowa. Sądzę, że w 

poczuciu troski o „Hospicjum” p.w. Św. Ducha Dom Opieki Hospicyjnej jako dobro 

wspólne nas wszystkich warto udzielić zainteresowanym stronom pomocy prawnej ze 

strony Biura Radców Prawnych UM.” 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  stwierdził, że mogą 

porozmawiać, podyskutować, jest to bardzo delikatna sprawa. Myśli, że tak jak 

wskazał Pan Radny Kowalewski  Biuro Radców Prawnych Urzędu Miejskiego 

ewentualnie mogłoby się trochę tą sytuacją zająć.  Następnie stwierdził, że informacja 

została przyjęta. 

Ad.7 

Strategia promocji/rozwoju sportu łomżyńskiego – ustalenie celów/głównych założeń 

dokumentu, harmonogramu oraz zakresu prac, zespołu tworzącego oraz 

monitorującego dokument – druk 578 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  podziękował Wydziałowi i Pani 

Naczelnik za sporządzenie tego dokumentu, bo jest to początek tego wszystkiego.  
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Nie chciałby dzisiaj o tym dyskutować, bo to jest szeroki temat. Wie, że Pani Karolina 

się dużo nad tym napracowała. Krok do przodu został zrobiony. Podziękował Panu 

Prezydentowi i Wydziałowi za przedstawienie tej informacji, bo od 10 lat starają się  

o to, żeby to wreszcie zadziałało i coś się zaczyna dziać. Myśli, że w jak najszybszym 

czasie, według punktu 6, sporządzą taki dokument, który jest bardzo potrzebny dla 

łomżyńskiego sportu. 

Pani Karolina Krzykowska - Zastępca Naczelnika Wydziału Kultury, Sportu i Inicjatyw 

Społecznych stwierdziła, że przede wszystkim żeby zdążyć z harmonogramem,  

to te prace trzeba, rozpocząć już i trzeba zacząć od dwóch ważnych rzeczy. Pierwsza 

rzecz to jest odpowiedz na pytanie jaki dokument ma powstać, bo są różne rodzaju 

dokumentów. Tu jest zaproponowany konkretny rodzaj dokumentu, bo czym innym 

jest strategia promocji, czym innym jest strategia rozwoju i kolejną najważniejszą 

rzeczą jest model w jakim ten dokument miałby powstać i po tych wspólnych 

dyskusjach, które tutaj były podejmowane, ten model też został Państwu 

zaproponowany, to jest tzw. model partycypacyjny czyli łączący model urzędniczy  

z modelem eksperckim, gdzie jako ekspertów moglibyśmy wykorzystać Zakład 

Wychowania Fizycznego, skoro taki mamy, gdzie są zatrudnione osoby  

z odpowiednim wykształceniem, a przede wszystkim posiadające odpowiednią wiedzę 

metodologiczną do opracowania pierwszej, najważniejszej części dokumentu czyli 

analizy wyjściowej, dlatego, że to co my zakładamy, czyli te cele,  grupy docelowe, one 

po analizie wyjściowej mogą się zmienić. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski   stwierdził, że tak jak Pani 

Karolina powiedziała załatwią sprawę w ten sposób, będą w kontakcie, ewentualnie 

jeśli chodzi o tę sprawę, myśli, że włączą do tego członków Rady Sportu miedzy 

innymi, bo jest taka potrzeba i pewnie uczelnia będzie nam też potrzebna, zresztą 

mamy przedstawiciela  PWSiP w Radzie Sportu - Pana Tomasza Waldzińskiego, także 

też myśli, że te sprawy tutaj rozwiążą. 

Następnie odczytał uwagę zgłoszoną przez radnego Tadeusza Kowalewskiego: 

„Przy ustalaniu celów/głównych promocji/rozwoju sportu łomżyńskiego warto odnieść 

się do PROGRAMU ROZWOJU SPORTU DO ROKU 2020, w której zawarte są uwagi 

dotyczące wskazań WHO prowadzącej szereg działań promujących koncepcję HEPA 

– aktywności fizycznej pozytywnie wpływającej na zdrowie (health-enhancing physical 

activity). Moim zdaniem priorytetem powinien być sport amatorski szczególnie wśród 

dzieci i młodzieży i rekreacja a nie wspieranie komercyjnych, ekskluzywnych wydarzeń 

sportowych takich jak gala boksu MMA wspieranych przez miejskie spółki. Powinno 

się zainwestować np. w Nordic Walking poprzez instalację odpowiednich opisów na 

trasach szutrowych w granicach miasta i instalację stosownych urządzeń i prostych 

ławek do odpoczynku”. 

Pani Karolina Krzykowska- Zastępca Naczelnika Wydziału Kultury, Sportu i Inicjatyw 

Społecznych stwierdziła, że mamy rok 2021, to co było przyjęte przez Ministerstwo 

Sportu obowiązywało do roku 2020. W tej chwili nie ma nowych planów, które 

wyznaczałyby cele, jeżeli chodzi o cały kraj. Oczywiście takie dokumenty muszą być 

kompatybilne z dokumentami ogólnokrajowymi, ale w tej chwili takich dokumentów nie 

ma. 
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Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  podziękował i stwierdził,  

że informacja została przyjęta. 

Radny Jan Olszewski stwierdził, że trochę go niepokoi długi okres czasu na stworzenie 

tego dokumentu. Cały rok to jest praktycznie czas bardzo wydłużony, kiedy tworząc 

budżet na rok 2022 powinniśmy mieć przygotowany ten dokument, żeby można było 

pewne rzeczy w budżecie uwzględnić, a tak to praktycznie znowu nam ucieka jeden 

rok. Poprosił, żeby wziąć to pod uwagę. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski   stwierdził, że rozumie, bo Pan 

Radny, tak jak i on, wcześniej zabiegał o ten dokument. Poprosił panią Naczelnik  

o przypomnienie do kiedy musi być to opracowane. 

Pani Karolina Krzykowska- Zastępca Naczelnika Wydziału Kultury, Sportu i Inicjatyw 

Społecznych wyjaśniła, że od marca do października, z tym, że sam proces konsultacji 

społecznych, które muszą być przy dokumencie strategicznym to jest 5 tygodni. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że rozumie,  

że zmieścimy się przy tworzeniu budżetu, bo do października  jest maksymalny czas. 

Więcej pytań Komisja nie zgłosiła. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski zamknął realizację punktu. 

Ad.8 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Komisja nie zgłosiła spraw i wniosków. 

W związku z wyczerpaniem porządku dziennego Przewodniczący obrad 
zamknął posiedzenie komisji.  

 
        Przewodniczący                                                  

   Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 
 
 
                  Andrzej Wojtkowski                                                          
 

 

Protokołowała:  

Izabela Jankiewicz       

 


